
KS Poljane
Turnir v malem nogometu - V športnem parku Poljane je bil 25. In 26.

oktobra turnir v malem nogometu. Tokrat je na tekmovanju, ki poteka že vrsto
let, sodelovalo doslej rekordno število ekip (kar 42 jih je bilo) Iz vse Slovenije.
Kljub slabemu vremenu, je turnir uspel. Ekipe, ki so dobile pokale, so bile:
prvouvrščeni »Setnikar« iz okolice Ljubljane, drugouvrščeni »Pink Panter« iz
Siške in tretjeuvrščena ekipa Poljan. PokatB so podelili tudi najuspe$nej$emu
strelcu in najboljšemu golmanu.

* ' • *

0 referendumu za IV. samoprlspevek - Razširjena seja delegacije Krajevne
skupnosti Poljane je bila 27. oktobra. Osrednja tema je bil IV. samoprispevek.
Delegacija in širši politični aktiv Poljane so obravnavali program in sklep o
razpisu referenduma za uvedbo IV. samopnspevka v mestu Ljubljana in ga tudi
sprejeli. Obenem predlagajo zboru krajevnih skupnosti Skupščine občine
Ljubljana-Center, da sprejme sklep o razpisu referenduma za uvedbo samopri-
spevka IV v mestu Ljubljana.

Predhodno so v KS Poljane obravnavali program za IV. samoprispevek na
terenu In sicerso ga »prečesali« v terenskih odborih SZDL, 0 0 ZKS, v društvih,
DPO in na javni razpravi delovnih Ijudi in občanov. Na vseh teh obravnavah so
občani in delovni Ijudje dali podporo za uvedbo IV. samoprispevka.

* * *

Seja predsedstva KK SZDL Na seji predsedstva KK SZDL Poljane, ki je bila
6. novembra, so posvetili osrednjo pozornost IV. samoprispevku - pripravi
vohlnih odborov in volišč za referendum 23. novembra Na sejo so med drugim
povabili člane predsedstva, OK SZDL in predsednike TO SZDL.

• * •

Redna dežurstva - V prostorih Družbenega centra Poljane, Zarnikova 3,
ima Komisija za otroško varstvo, socialno skrbstvo in zdravstveno varstvo
dežurno službo vsak četrtek od 14.30 do 15.30. ure. Redna dežurstva bodo
organizirana od 15. novembra do konca meseca maja prihodnje leto.

* * *
Svet KS o planu in tekočem delu - Na dnevnem redu seje sveta KS. ki je

blla, 3. novembra. so imeli poročilo o izvajanju programa v prvih devetih
mesecih tega leta ter plan dela za leto 1987. Predsedniki posarneznih komisij
so spregovorili o problematiki s svojlh področij ter o smernicah za pripravo
programa za leto 1987. Na seji so pregledali kako je bil izpolnjen finančni plan
za prvih devet mesecev letošnjega leta, pozornost pa so posvetili tudi pripravi
finančnega predloga načrta za prihodnje leto. Beseda je tekla o opravljanju del
in nalog tajnika KS.

• * *

Na obftku pri pri|atel|»ki KS na Rijeki - Predstavniki KS Poljane so se 23.
oktobra udeležili slovesnosti ob prazniku prijateljske krajevne skupnosti Cen-
ter - Sušak na Reki. Obisk so izkoristilt tudi za izmenjavo izkuSenj zlasti s
področja SLO In DS.
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